
 

 

      

  

 

 

 

 

 

Minnesanteckningar från ledningsgrupp Partnerskap E16, Gävle-Oslo 

 

 

 

 

Tid: fredag den 20 januari 2023, kl. 09.00-10.00 

 

Plats:  Digitalt möte på Teams 

 

 

  

Närvarande:  

Jan Bohman   Borlänge kommun  

Joakim Storck Falu kommun 

Fredrik Jarl   Gagnefs kommun 

Tomas Isaksson Hofors kommun 

Hans Unander  Malung-Sälen kommun 

Sofia Berglund  Falun Borlänge-regionen, projektledare 

Eva Mikkelsen  Falun Borlänge-regionen, administratör 

 

Deltog ej: 

 

Erik Holmestig  Gävle kommun  

Peter Jonsson Torsby kommun  

 

 

 

 

1. Mötets öppnande 

Jan Bohman, Borlänge kommun öppnade mötet. En kort presentation av deltagarna 

gjordes. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Val av justerare av protokoll  

Joakim Storck valdes att justera protokollet. 

 

4. Föregående mötesprotokoll 

Inget att tillägga angående föregående protokoll, 2022-11-25. Protokollet läggs till 

handlingarna. 

 

 



 

 

5. Information från verksamheten 

 

• Inkomna nomineringar av nya ledamöter  

Sofia informerade om vilka nomineringar som inkommit. 

Se mer info i bilaga 1. 

 

• Förlängning E16 Finland 

Sofia informerade om mötet hon haft med Finland. Finland planerar en uppstart 

av ett eventuellt partnerskap likt Partnerskap E16. Finland har diskuterat med 

deras Trafikverk och med några rikspolitiker för att informera om planerna på ett 

partnerskap och få hjälp med hur de ska gå till väga. 

 

• Inframs utveckling 

Sofia informerade om Infram och hur ett eventuellt ett medlemskap i Infram 

skulle kunna se ut för de som inte är medlem i något stråk. 

 

• Utbygg fossilfri ladd-och tankinfrastruktur 

Sofia informerade att den 1 februari kommer ett första möte att hållas för att 

diskutera möjligheten att tillsammans göra en kunskapsresa för att utveckla den 

fossilfria ladd-och tankinfrastrukturen längs våra stråk. På mötet kommer det att 

diskuteras hur vi kan se över våra förutsättningar till hur vi gemensamt kan arbeta 

med att se över mark, elkraft, samarbetsaktörer, lämpliga platser mm för att vara 

beredda om det kommer en passande utlysning i framtiden. 

Se mer info i bilaga 1. 

 

• Ekonomi 

Sofia presenterade resultatrapport för 2022. 

Se bilaga 1. 

 

• Utökning av tjänstegrad till 30% 

Sofia presenterade förslag till utökad tjänstgöringsgrad för projektledare för 

Partnerskap E16. Sofia får i uppdrag att skriva ett underlag till beslut inför det extra 

styrelsemötet den 10 februari. 

 

• Budget 

Sofia presenterade budget för 2023. 

Se info i bilaga 1. 

 

• Funktions-och tillståndsbeskrivning av Lugnet/Hanröleden i Falun 

Sofia informerade att partnerskapet inväntar den officiella rapporten från Sweco 

som kommer inom kort. Just nu är råder det oenighet om en infart och det påverkar 

partnerskapets förslag till åtgärder. 

 

 

 

 



 

 

6. Nästa möte 

Nästa möte kommer att vara Extra styrelsemöte, digitalt på Teams den 10 februari kl. 

09.00-10.30.  

 

 

Dag Möte Tid  Plats 

10 

februari 

Extra årsmöte 

 

09.30-10.30 Digitalt på Teams 

17 

februari 

Ledningsgrupp  15.00-16.00 Digitalt på Teams 

 

 

7. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

8. Mötet avslutas 

Ordförande Jan Bohman avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

Jan Bohman 

Ordförande 

 

 

 

 

 

Eva Mikkelsen   Joakim Storck 

Sekreterare   Justeringsman 


